
Zpráva ze setkání EAN vědeckého panelu Narkolepsie 
 
V rámci panelu se jednalo o 1. návrzích aktivit na další kongresy EAN, 2. o spojení s jinými panely EAN, resp. 
společných aktivitách a o guidelines resp. jejich upgrade. Já sám jsem ve skupině, která připravuje 
guidelines narkolepsie. Tato guideline by měla být hotova na začátku příštího roku. 
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